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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:736 Ökad konkurrenskraft för datacenterindustrin

Utredningen om sektorsneutral och konkurrenskraftig energiskatt på el 
överlämnade den 9 oktober 2015 sitt betänkande Energiskatt på el – En översyn 
av det nuvarande systemet till regeringen.

Utredningens uppdrag har varit att se över dagens system för beskattning av el. 
Utredningen föreslår att en ny bransch – datacenterindustrin – läggs till bland 
dem som bara betalar 0,5 öre i elskatt. Förslaget gäller vissa större datorhallar. 
Motivet är bland annat att de är internationellt konkurrensutsatta och bedriver 
elintensiv verksamhet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Avser ministern att i närtid lägga en proposition med anledning av ovanstående 
utredning?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-03
Besvaras senast
2016-02-10 kl. 12.00


